
رونمايي از ديوارنگاره لشكر محمد)ص(
ديوارنگاره لش�كر محمد)ص( در مي�دان ولي عصر)عج( 
حض�رت  س�پاه  تأس�يس  ۴۰س�الگي  ب�ا  همزم�ان 
محم�د رس�ول الله)ص( ته�ران ب�زرگ رونماي�ي ش�د. 
همزم��ان ب��ا ۴۰س��الگي تأس��يس س��پاه حض��رت محمد 
رسول الله)ص( تهران بزرگ، با حضور سردار حسن حسن زاده، 
فرمانده اين س��پاه، ديوارنگاره لش��كر محمد)ص( در ميدان 

ولي عصر)عج( رونمايي شد. 
سردار حس��ن زاده در اين مراس��م با يادي از ش��هداي انقلاب 
اسلامي و دفاع مقدس گفت: چهلمين سالروز تشكيل تيپ۲۷ 
حضرت رسول)ص ( را گرامي مي داريم كه در ۱۷بهمن۱۳۶۰ 

به همت حاج احمد متوسليان تأسيس شد. 
وي با ذكر نام فرماندهان ش��هيد لشكر و سپاه تهران ادامه داد : 
امسال شاهد ۴۰سالگي سپاه تهران هستيم. اين تيپ و يگاني 
كه روزي به بركت حضور مجاهدان و رزمندگان تشكيل شد، 

اكنون ۴۰ساله شده و به رشد و بالندگي رسيده است. 
...........................................................................................................

آغاز اكران نوروزي از ۱۷  اسفند
سخنگوي انجمن سينماداران از احتمال آغاز اكران نوروزي 
از ۱۷اس�فندماه و ني�ز وعده ش�وراي صنفي اك�ران براي 
حمايت از فيلم هاي پرمخاط�ب در اكران عمومي خبر داد. 
محمدرضا صابري، سخنگوي انجمن سينماداران در گفت وگو 
با مهر درباره ايجاد شرايط و حمايت ويژه از فيلم هاي پرمخاطب 
در اكران نوروزي گفت: خوش��بختانه اتفاقات خوبي در بخش 
اكران فيلم ها رخ داده و فيلم هاي بسيار خوبي متقاضي اكران 
نوروزي سال۱۴۰۱ شده اند. در واقع با مساعدت شوراي صنفي 
نمايش و شرايطي كه فراهم شده سعي كرده ايم تهيه كنندگان 
راضي به اكران فيلم هاي خود شوند. با اعلام شرايط مورد نظر، 
نزديك ۲۱ فيلم براي اكران نوروزي اعلام آمادگي كرده اند كه 

هر كدام فيلم هاي قابل توجهي هستند. 
...........................................................................................................

 خبرنگار آسماني شده 
به ۳ بيمار جان دوباره بخشيد

در پ�ي م�رگ مغ�زي ملكن�از نجف�ي، اعضاي ب�دن وي 
به س�ه بيمار اهدا ش�د و ب�ه آنان ج�ان دوباره بخش�يد. 
شهريار امام وردي، مسئول شبكه فراهم آوري پيوند اعضاي 
دانشگاه علوم پزشكي استان زنجان گفت: »نوزدهمين ايثار 
ماندگار اس��تان با اهداي اعضاي خبرن��گار زنجاني و فعال 
عرصه  سلامت به ثبت رس��يد.« امام وردي افزود: »اعضاي 
بدن مرحومه ملكن��از نجفي، خبرنگار فقيد ش��امل كبد و 
كليه ها به بيماران نيازمند عضو اهدا شد و به سه بيمار جان 

دوباره بخشيد.«
مرحومه نجفي، خبرنگار باس��ابقه و توانمند اس��تان، شامگاه 

پنج شنبه ۲۸ بهمن در پي عارضه مرگ مغزي درگذشت. 
وي با وجود آگاهي از ش��رايط بارداري و زايمان پرخطر، فرصت 
زيست و حيات را از فرزندش دريغ نكرد و عشق خالصانه مادر به 
فرزند را به منصه ظهور گذاشت و پس از تولد اولين فرزندش، بر اثر 
فشار خون بالا به كما رفت و در نهايت پس از دو هفته، دچار عارضه  
مرگ مغزي شد. اين خبرنگار س��لامت در بخش خبر نخستين 
جشنواره سلامت و رسانه استان در سال جاري، شايسته تقدير 
شناخته ش��ده بود. اين خبرنگار فرهيخته زنجاني داراي كارت 
اهداي عضو بود و سرانجام بعد از موافقت خانواده وي، براي اهداي 

عضو به بيمارستان امام خميني)ره( تهران منتقل شد. 
ملكناز نجفي حدود ۱۶سال در عرصه خبر فعاليت داشت و در 
مدت فعاليت خود در جشنواره هاي متعددي حائز رتبه شده و 

جزو خبرنگاران فعال و برتر در حوزه ايثار و شهادت بود. 
وي علاوه بر فعاليت به عنوان مدير مس��ئول نش��ريه پژواك و 
سردبير خبرگزاري موج رسا، خبرنگار خبرگزاري هاي فارس، 
ايس��نا و آفرينش بود. گفتني است مراسم خاكسپاري وي روز 

امروز برگزار خواهد شد.
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امام علی)ع(: 

از نيرن�گ بپرهي�ز ك�ه خوى 
فرومايگان است.

 )گزيده تحف العقول(

محم�د معتم�دي، خواننده كش�ورمان در 
مراس�م پايان�ي ليگ س�رود عن�وان كرد: 
من به ضرس قاطع مي گويم س�رود بس�يار 
مي تواند در آينده فرد تأثير داش�ته باش�د 
و موج�ب تعال�ي و پيش�رفت دانش آم�وز 
چه در عرص�ه هنر يا ديگر عرصه ها ش�ود. 
اختتامي��ه اولي��ن دوره ليگ س��رود، كاري از 
مؤسس��ه مأوا در پرديس تئاتر تهران با حضور 
وزير ارشاد، مسئولان فرهنگي و دست اندركاران 
اين رويداد فراگير برگزار شد؛ مراسمي كه در 
آن دكوري عظيم طراحي و ساخته شده بود و 
با برنامه هاي متنوع و اجراي س��رود و آهنگ و 
ديگر بخش ها پايان اولي��ن دوره ليگ رقابتي 

سرود را جشن مي گرفت. 
در اين مراس��م »محمد معتم��دي« خواننده 
نام آش��ناي موس��يقي ايراني گفت: من شروع 
كارم با س��رود بود. الان بچه ه��ا را كه مي بينم 
س��رود اجرا مي كنند، من را به دوران كودكي 

مي برد. 
اين خواننده سرشناس افزود: در آن زمان و در 
دهه۶۰ ما هم در مدرسه سرود كار مي كرديم، 
البته نه به اين كيفيت و امكانات حالا، چون در 
آن زمان امكانات محدودت��ر بود و به خصوص 
ما در شهر كاشان در گروه سرودمان تنها يك 
كيبورد كوچك داشتيم ولي عشق به بودن در 
گروه و خواندن سرود آنچنان در ما زياد بود كه 
هر بار براي رفتن به سر تمرين لحظه شماري 

مي كرديم. 
معتمدي در خصوص اهميت جايگاه سرود و 
نقش آن در تربيت دانش آموزان گفت: من به 
ضرس قاطع مي گويم سرود بسيار مي تواند در 
آينده فرد تأثير داشته باشد و موجب تعالي و 
پيشرفت دانش آموز چه در عرصه هنر يا ديگر 
عرصه ها شود. من خودم بر اين نكته اذعان دارم 
كه حضورم در گروه سرود در دوران نوجواني 
به ما بودن در كاري جمعي و تمرين اجتماعي 
بودن و همكاري و مشاركت را ياد مي داد، باعث 
شد من اين مسير را با عزمي راسخ تر طي كنم و 

به اين نقطه اي كه الان هستم برسم. 
پس از س��خنان محمد معتم��دي، خواننده 
موس��يقي ايراني، مجري برنام��ه از گروه هاي 
س��رودي نام برد ك��ه از اس��تان هاي خود در 
مراس��م اختتاميه حضور داش��تند كه شامل 

گروه ه��اي اصفه��ان، البرز، كرمان، بوش��هر، 
لرستان، خراسان رضوي، گلستان، سيستان 
و بلوچس��تان، زنجان، ق��م، ف��ارس، تهران، 
آذربايجان ش��رقي، قزوين، همدان و مركزي 

مي شد. 
     اجراي گروه نسل جديد 

در ادامه برنامه گروه نمايشي موسيقايي »نسل 
جديد« با ارائ��ه برنامه اي ن��و و ابداعي، تمام 
مخاطب��ان را بر صندلي ه��ا ميخكوب كردند. 
اين گروه كه در ابتداي معرفي مجري برنامه، 
گمان مي رفت گ��روه س��رودي از همان نوع 
متعارف باش��ند، مدعوين حاضر در س��الن را 
با صداه��اي يكپارچه، هماهن��گ و ريتميك 
چوب دستي هايي كه در دست داشتند و ضمن 
هر قدم كه به سمت صحنه برمي داشتند آن را 
همه به صورت همزمان و در قالب يك ريتم كه 
هر كدام از اعضاي حدود ۳۰نفره شان، جزئي 
از نت ها و تقس��يمات ميزاني ريتم را تكميل 
مي كردن��د، به تدري��ج و همزمان ب��ا تكميل 
ريتم روي صحنه آمدند و اي��ن آفرينش هاي 
ريتميك در هر نوبت با يك هيجان و غافلگيري 

نفسگيري براي مخاطبان همراه بود. 
اجراي كم نظير و نوآورانه گروه »نسل جديد« 
با چوب دستي، كاخن، شِ��يكر، بلز و رينگ و 
قاش��قك و چند س��از كوبه اي يا درامز و طبل 
كه بخش��ي از آن نيز با اعضای بدن نوجوانان 
گروه انجام و اجرا مي شد، در اوج به كار خوب 

پايان داد. 
در بخش بعدي برنامه احد خداپرس��ت، قائم 
مقام مأوا پشت تريبون قرار گرفت و توضيحات 
كاملي در مورد س��رود، نگاه مأوا به س��رود و 
اقداماتي را كه در اين خص��وص انجام گرفت 
تا ليگ س��رود به اين نقطه برسد براي حضار 
توضي��ح داد و گفت: ضمن ع��رض خيرمقدم 
خدمت شما حاضران بايد عرض كنم كه هدف 
اوليه ما اين بود كه مأوا بايد سرود را در كشور 
زنده كند. اين اولين هدف مأوا بود. امروز پس 
از ش��ش س��ال فعاليت مأوا مي توانيم ببينيم 
سرود زنده ش��ده اس��ت. گروه هاي سرود در 
سخت ترين شرايط به دل جامعه زدند و شادابي 
را براي مردم ب��ه ارمغان آوردن��د. مهم ترين 
مسئله و جنبه سرود، مردمي بودن آن است. 
يكي از دغدغه هاي هميشگي ما برگزاري يك 

رويداد بود اما نه جشنواره، از اين رو ليگ سرود 
را طراحي كرديم. الان به لطف خدا فصل اول 
را با موفقيت به پايان رس��انده ايم و ان شاءالله 

درصدد بخش بعدي هستيم. 
     با شروع دهه۹۰ و دستور رهبر معظم 

انقلاب سرود رونق گرفت
محمدمهدي اسماعيلي، وزير ارشاد نيز ضمن 
تش��كر از تمامي دس��ت اندركاران اين برنامه 
گفت: خوشحالم در اين جمع پرنشاط حضور 
دارم. تش��كر مي كنم از دس��ت اندركاران اين 
رويداد باشكوه كه ۱۰۰هزار نفر عضو در كشور 
دارد. هنر س��رود يكي از محص��ولات انقلاب 
اسلامي است و از اول تا پايان جنگ از مهم ترين 
فضاهاي هنري براي بچه ها بود. ما دهه۶۰ به 
خاطر داريم كه س��رود بس��يار مورد توجه و 
روايتي كلي از جامعه بود ام��ا در دو دهه بعد 
كم فروغ شد تا اينكه با شروع دهه9۰ و دستور 
رهبر معظم انقلاب، اوضاع سرود رونق گرفت. 
وي افزود: براي آقاي حسني آرزوي سلامتي 
دارم و تشكر مي كنم براي پيگيري اين امر مهم. 
از ماه گذشته دفتر سرود را در معاونت هنري 
وزارت ارشاد تأس��يس كرديم. همين الان در 
۱۱اس��تان به صورت رايگان خدمات س��رود 
داريم و در مناطق كم برخوردار اين كار در حال 
انجام است. ان شاءالله شاهد پرشكوه تر شدن 

سرود در كشور باشيم. 
پس از سخنان وزير محترم ارشاد گروه »نسل 
جديد« برنامه اي ديگر را به اجرا گذاشتند كه 
به همان نس��بت برنامه اول ش��ان، ميهمانان 
حاض��ر در اختتاميه ليگ س��رود را غافلگير و 

بانشاط كرد. 
اجراي قطعه »غدير« به خوانندگي علي اكبر 
قليچ  بخش بعدي مراس��م اختتاميه بود و در 
نهايت نوبت به معرفي گروه هاي برتر س��رود 

اولين دوره ليگ سرود كشور رسيد. 
گروه س��رود »رايت الهدي« موفق به كس��ب 
مقام س��وم و دريافت جايزه نقدي ۷۰ميليون 

ريالي شد. 
     گروه س�رود رهروان ش�هدا قهرمان 

شد
در اين مراسم گروه سرود »رهروان شهدا« از 
استان تهران به مقام قهرماني اولين دوره ليگ 
سرود كشور رسيد تا جايزه نقدي ۱۲۰ميليون 
ريالي و حمايت ساخت يك ويدئوكليپ سرود 

را دريافت كند. 
مراسم اهداي جوايز س��ه گروه برتر با حضور 
وزير محترم ارشاد، محمد معتمدي و مسئولان 
و دست اندركاران رويداد سراسري ليگ سرود 
و گرفتن عكس يادگاري ب��ا اعضاي گروه ها و 
نمايش هاي غافلگيركنن��ده صحنه اي همراه 
بود كه اي��ن غافلگيري با معرف��ي گروه برتر و 
نمايشي صحنه اي از جنس فوتبالي و با برنامه 
نورپردازي و فشفش��ه ها و افش��انه هاي كاغذ 
رنگي و موسيقي فضايي كاملًا شبيه به اهداي 
جام و م��دال قهرماني فوتبال كه با س��ليقه و 
ذوق نوجوان��ان نيز همخواني داش��ت، به كار 

خود پايان داد.

 معتمدي: من شروع كارم 
با سرود بود 

 گروه سرود »رهروان شهدا« از استان تهران به مقام قهرماني اولين دوره ليگ سرود كشور رسيد 
تا جايزه نقدي ۱2۰ميليون ريالي و حمايت ساخت يك ويدئوكليپ سرود را دريافت كند

   نويد پارسا
يازدهمين جاي�زه س�ينمايي »ققنوس« با معرفي س�ه 
فيلم برت�ر ب�ه كار خ�ود پاي�ان داد؛ از جمال ش�ورجه 
تقدير ش�د و رئيس س�ازمان س�ينمايي ب�ه اظهارنظر 
ي�ك بان�وي فيلمنامه نوي�س واكن�ش نش�ان داد. 
محمد خزاعي، رئيس س��ازمان س��ينمايي در مراس��م 
اختتاميه يازدهمين محفل سينماانقلاب و جايزه سينمايي 
ققنوس درباره فيلمسازاني كه عليه منافع ملي توليد اثر 
مي كنند، گفت: متأسفانه برخي فيلمسازان از منافع ملي 
استفاده می كنند اما برخلاف جريان ملي كشورمان فيلم 
مي سازند. در خارج از كشور بيانيه هاي سياسي مي دهند 
اما در داخل كشور به  راحتي زندگي مي كنند. درست است 
كه در برخي موارد در برابر اين بدنه س��كوت مي كنيم اما 
اين به اين معنا نيس��ت كه حرف هاي آنان مورد تأييد ما 
باش��د. آنان بايد بدانند در گفتمان جديدي كه در سينما 
حاكم مي ش��ود، بايد تكليف خود را با س��ينما مشخص 
كنند. وي ادامه داد: در نقطه مقابل، فيلمس��ازان خوبي 
از طيف هاي مختلف داريم كه دلشان براي اين مملكت و 
مردمش مي تپد. بايد از همين ظرفيت ها استفاده و آنان را 
تقويت كنيم. همين هنرمندان بودند كه از ابتداي انقلاب 
كارهايي را براي اين كش��ور و انقلاب اس��لامي ساختند، 
بنابراين بايد قدر هنرمندان و نيروي انساني خود را بدانيم. 
همه كساني كه در مسير انقلاب اسلامي فيلم مي سازند 
محترمند؛ چه آنهايي ك��ه جايزه گرفتن��د و چه آنهايی 
كه جايزه نگرفتند. فيلم هايي مثل ضد، هناس و دس��ته 

دختران محترمند. 
    واكنش ها به اظهارنظر يك فيلمنامه نويس

رئيس سازمان سينمايي درباره حواشي پس از پايان جشنواره 
و اتفاقات روزهاي اخير گفت: خيلي خوش��حالم كه برخي 
دوس��تان در كنار دغدغه هايي كه دارند درباره مس��ئله اي 
كه در جشنواره فيلم فجر امس��ال مطرح شده بود تذكراتي 
دادند، البته اطلاعاتش��ان ناقص بوده اس��ت، براي مثال آن 
خانم كه درباره مسئله اي ش��رعي اظهارنظر كرده بود، داور 
جش��نواره نبود. به  ويژه امروز در سراسر كشور گفته شد كه 
آن خانم داور جشنواره بوده كه اشتباه است. بنده معتقدم ما 
نبايد وارد مسائل شرعي ش��ويم، مگر آنكه اطلاعات كافي از 
آن موضوع داشته باشيم و به  درستي آن را تبيين كنيم. بين 
۲۲۰گفت وگو در جشنواره آن خانم هم  صحبت هايي را مطرح 

اما بعداً نيز عذرخواهي كرد. 

تقدير از سه فيلم برتر يازدهمين محفل سينماانقلاب بخش 
پاياني اين مراس��م اختتاميه بود. فيلم سينمايي »هناس« به 
كارگرداني حسين دارابي و تهيه كنندگي محمدرضا شفاه رتبه 
سوم را كسب كرد. حس��ين دارابي، كارگردان فيلم هناس در 
اختتاميه سينماانقلاب گفت: ساخت اين فيلم كار سختي براي 
ما بود، چراكه قصه مدوني وجود نداشت و بايد خودمان داستان 

را بر اساس واقعيت هايي كه وجود داشت پيش مي برديم. 
    پ�گاه آهنگران�ي ب�دون اعتق�اد وارد پ�روژه اي 

نمي شود
فيلم سينمايي »بدون قرار قبلي« به كارگرداني بهروز شعيبي 
و تهيه كنندگي محم��ود بابايي رتبه دوم س��ينما انقلاب را 
كس��ب كرد. وي درباره اظهارنظر پگاه آهنگراني درباره اين 
فيلم گفت: همه شما مي دانيد كه خانم آهنگراني خيلي اهل 
مصاحبه نيست اما در گفت وگويي كه اخيراً داشته است گفته 
اگر به نقشي اعتقاد نداشته باشد، وارد آن پروژه نمي شود. او 
به همراه تيم بازيگري و تيم توليد زحمات زيادي كشيدند، 

انتظار داشتيم اين زحمات ديده شود اما ديده نشد. 
    »موقعيت مهدي« ققنوس را به خانه برد!

فيلم سينمايي »موقعيت مهدي« به كارگرداني هادي  حجازي فر 
و تهيه كنندگي حبيب والي نژاد همانند جشنواره فجر، بهترين 
فيلم جايزه سينمايي ققنوس ش��د. هادي حجازي فر، حبيب 
والي نژاد، وحيد حجازي فر و طراح صحنه اين فيلم سينمايي 

ميهمان مراسم اختتاميه سينماانقلاب بودند. 
حجازي فر درباره اين فيلم س��ينمايي گفت: قهرمانان ابدي 
ما چنين مردان منحصربه فردي نظير مهدي باكري هستند 
كه توفيق داشتيم زندگي اش را تبديل به فيلم كنيم. تلاش 
كرديم اثري بسازيم كه همه آدم ها با هر رويكرد و ديدگاهي 
با اين فيلم ارتباط برقرار كنند. س��اخت اين اثر س��ينمايي 
كار س��خت و پيچيده اي از نظر اجرا بود اما سعي كرديم به 

ساده ترين وجه آن را بسازيم.

در يازدهمين جايزه سينمايي ققنوس مطرح شد

تكليف خود را با گفتمان جديد سينما مشخص كنيد

     رويداد

    سريال

شيخ طادي، كارگردان سريال تلويزيوني »آتش در گلستان«:

جامعه ما به مادران معتقد و الگو نياز دارد
   سيدمرتضي ذاكر

كارگردان سريال تلويزيوني »آتش در گلستان« با اشاره به اينكه 
ما به شدت به مادران معتقد و الگو نياز داريم، مي گويد: شخصيتي 
مثل مرضيه حديدچي زندگي اش جذاب و قابل پرداخت است. 
به گزارش »جوان« پرويز ش��يخ طادي، كارگردان سريال »آتش 
در گلس��تان« كه برداش��تي از زندگي مرحوم مرضيه دباغ است، 
در نشس��ت خبري ضمن اشاره به سختي هاي س��اخت اين پروژه 
گفت: ش��خصيتي مثل مرضيه حديدچي كه زندگي اش جذاب و 
قابل پرداخت است، چرا نبايد سريال زندگي اش ساخته شود؟ در 
حالي كه پر از عبرت و آموزش است. اين مادر و مادران اينچنيني 
درس اراده هستند. وي با بيان اينكه بايد مسيرمان در سريال سازي 
را تغيير دهيم، افزود: حرف هايي را كه قبلًا نمي زديم بايد بزنيم و 
نترسيم، جامعه ظرفيتش را دارد. در اين كار دو برابر تمام سريال ها 
س��ختي كش��يديم ولي معجزه وار از آنها گذش��تيم، معلوم است 
ش��خصيتي كه از او مي گوييم روحش در خود كار حضور دارد. از 
تصميم گيران خواهش مي كنم در اين حوزه جدي باش��ند، ما به 
ش��دت به مادران معتقد و الگو نياز داريم؛ مادري كه انرژي دارد و 
جوان پسند است. كارگردان »آتش در گلستان« درباره چالش هاي 
پرداخت به يك قهرمان ملي زن در س��ريال عنوان كرد: در حوزه 
پوشش بايد پوشش مناسب باشد، از اينجا شروع مي شود تا گريم 
و وضعيت ظاهري تا محيط كار كه همه اينها گرفتاري دارد و بايد 
موارد مميزي ها را هم رعايت كنيم. شايد در زندگي رئال خودمان 
اينقدر چالش نداشته باش��يم. چالش بعدي اينكه وقتي اين طرح 
را ارائه مي دهيم، ابتدا اس��تقبال نمي شود و نوعي مقاومت صورت 

مي گيرد، خود مسئولان دچار نگراني مي شوند و حتماً بايد فيلمساز 
را بشناسند، براي شان سؤال مي شود كه آيا فيلمسازان مي توانند 
از پس مشكلات برآيند، مي توانند مميزي را رعايت كنند و عزت و 

احترام را نشان دهند؟
شيخ طادي درباره انتخاب مرجان قمري براي اين نقش گفت: اين 
نقش آمادگي جسماني مناسبي لازم داشت. فرزندانشان مي گفتند 
مادر ما ورزشكار و ورزيده بود و ما حتماً نياز به چنين كسي داشتيم. 
وي افزود: كارهاي آپارتماني همه را تنبل كرده اس��ت و آثاري هم 
ساخته نمي شود كه به زنان ورزش��كار كه دونده يا سواركار خوبي 
باشند، پيدا كنيم. خانم قمري اينها را داشت. در ادامه شيخ طادي نيز 
در پاسخ به سؤالي درباره حمايت ها گفت: انجمن سينمايي انقلاب 
و دفاع مقدس به ما ضرر زد، هر چه پول داشتيم براي آهن قراضه 
داديم، حدود ۷۰۰، ۸۰۰ميليون پول آهن پاره داديم، ماشيني دادند 
كه نزديك بود بازيگران با آن به دره بروند! شهرك سينمايي دفاع 

مقدس كاملًا ناامن است و اميدوارم برايش كاري كنند.

    سینما

فراستي با انتقاد از اهداي جايزه بهترين كارگرداني به فيلم »نگهبان شب«:

جايزه به »نگهبان شب« باج دادن به ميركريمي بود

منتقد سرشناس سينماي كشورمان نس�بت به اهداي جايزه 
بهتري�ن كارگردان�ي به فيل�م »نگهب�ان ش�ب« ميركريمي 
در چهلمي�ن دوره جش�نواره فيل�م فج�ر ب�ه تن�دي انتقاد 
و اي�ن اق�دام را نن�گ داوري جش�نواره چهلم قلم�داد كرد. 
مسعود فراس��تي، منتقد سرش��ناس س��ينما با حضور در برنامه 
»هفت« ضمن تعريف و تمجيد از فيلم سينمايي موقعيت مهدي 
به كارگرداني ه��ادي حجازي از عملكرد هيئت داوران به ش��دت 
انتقاد كرد و اهداي جايزه كليدي و مه��م بهترين كارگرداني را به 
فيلم »نگهبان شب« به كارگرداني رضا ميركريمي اقدامي ننگين 

خواند. 
فراس��تي پس از تعريف و تمجيد از كارگرداني، فيلمنامه، تدوين، 
موسيقي و بازيگران فيلم »موقعيت مهدي« به كارگرداني هادي 
حجازي فر خط��اب به هيئت داوران مي گويد: »در اين جش��نواره 
»موقعيت مه��دي« را داريم-ه��ر چه مي خواهند دوس��تان فكر 
كنند- افتخار سينماي ايران بود. نه فقط افتخار اين جشنواره كه به 

خاطر بودن فيلم »موقعيت مهدي« جشنواره چهلم يك سر و گردن 
}از ديگر ادوار جشنواره{ بالاتر مي ايستد، يعني افتخار سينماي 
ايران است، اين فيلم به يقين بهترين فيلم سينماي ايران، در اين 
جشنواره حداقل در ۱5- ۱۰ سال اخير است. بهترين كارگرداني 
را دارد، بهترين فيلمنامه را دارد، بهترين بازي نقش اول}مرد{ را 
دارد، بهترين بازي }نقش اول{ زن را دارد، بهترين موسيقي را دارد، 

}بهترين{ تدوين را دارد، اينها هيچ كدام ديده نمي شوند!«
وي در ادامه ب��ا تأكيد بر اينكه »م��ن فكر مي كن��م جايزه اي كه 
دادند )بهترين كارگرداني( براي بس��تن دهان م��ن و امثال من! و 
مخاطبان جدي بود نه اينكه با اعتقاد باش��د«، مي افزايد: »فيلمي 
كه كارگردان��ي اش در حد يك فيلم اولي هم نيس��ت- فيلم آقاي 
ميركريمي- آن جاي��زه بهترين كارگردان��ي را مي گيرد. }البته{ 
تفكرش را هم كنار بگذاريم؛ تفكرات منحط در دفاع از سرمايه داري 
دلالي! بعد كارگرداني يعني چه دوس��تان داور؟ كارگرداني يعني 
اينكه طراحي صحن��ه را نبيني! فيلمبرداري ن��دارد! صدابرداري 
ندارد! هيچ كدام از اينها را ندارد! اگر داش��ت كه شما حاضر بوديد 
بازهم به آن باج بدهيد! خب هيچ كدام اينها را ندارد، جايزه بهترين 

كارگرداني}را برده{ اين توهين آميز است.«
فراس��تي با بي اصل و نس��ب خواندن فيلم نگهبان شب اين اقدام 
هيئت داوران را »باج دادن و ترسيدن« تعبير كرده و اظهار مي دارد: 
»خيلي چيزهاي ديگر اس��ت. اين جايزه واقعاً ننگ داوري آخرين 
جشنواره، جشنواره چهلم است. خدا رحم كرده به شما كه }اگر{ 
فيلم »موقعيت مهدي« در اين جش��نواره نبود، مي خواستيد چه 

كار بكنيد.«

    خبر

عذرخواهي نوشين معراجي از مردم
نويس�نده فيل�م س�ينمايي »نم�ور« در ويدئويي به صورت رس�مي 
از م�ردم باب�ت صحبت ه�اي گذش�ته خ�ود عذرخواه�ي ك�رد. 
به گزارش فارس، صحبت هاي نوشين معراجي، نويسنده فيلم سينمايي »نمور« 
در نشست خبري اين فيلم در جشنواره فيلم فجر، اين روزها جنجال زيادي به 
پا كرده است. او در اين نشست گفت: »وقتي دو نفر همديگر را دوست دارند، 
عشقي كه بين شان وجود داشته، آنقدر حرمت دارد كه حتي بدون صيغه هم 

نامزد باشند، بچه اي كه از آنها به دنيا مي آيد، به  نظر من حلال زاده است!«
معراجي به تازگي ويدئويي منتشر و توضيحاتي درباره صحبت هاي قبلي 
خود مطرح كرده است.  وي در اين ويدئو گفته اس��ت: »تحت فشار و جو 
سنگين نشست خبري و شيطنت چند تن از افراد رسانه واقعاً هول شدم و 
اصلًا مقصود و منظورم اين نبود كه عشق بدون ازدواج و جاري شدن صيغه 
منجر به بچه دار شدن بشود. من هم به اصول اخلاقي پايبند و مقيد هستم 

و از مردم عذرخواهي مي كنم.«
بنابر اين گزارش ستاد برگزاري چهلمين جشنواره فيلم فجر با صدور اطلاعيه اي 
اعلام كرد: »ويدئوي سخنان نويسنده يكي از فيلم هاي سينمايي حاضر در نشست 
خبري جشنواره، به  طور قطع، نوعي اظهارنظر شخصي است و ارتباطي به سازمان 
جشنواره ندارد. اظهارات اين نويسنده و سخنان هنجارشكنانه وي كه البته با تكذيب 
و عذرخواهي وي نيز همراه شده اس��ت، ربطي به رويكرد و نگاه سازمان جشنواره 
فجر ندارد و اين گونه اظهارات مغاير با شرع مقدس از سوي ستاد جشنواره به شدت 
تقبيح و محكوم مي گردد. ستاد چهلمين جش��نواره فيلم فجر از اساس اين گونه 
اظهارنظرهاي مبتني بر اباحه گري را محكوم مي داند و معتقد است سينماي ايران 

بايد پاك و مطهر از هر حركت، سخن و رفتار غيرشرعي باشد.«


